
REFERAT 
Kollegianerforeningsmøde søndag d. 26/5/2024 

Kl. 10 på 11.sal 
  

1. Valg af ordstyrer-Oskar 
2. Valg af referent-Bjørg 
3. Godkendelse af dagsorden-Dagsorden godkent 
4. Godkendelse af referat fra forrige møde-Referat godkent 
5. Nyt fra Styregruppen 

1. Gennemgang af regnskab 
-Alt der er budgetteret for, kan kassereren sende penge til. Kassereren kunne godt 
tænke sig at høre fra udvalgene om hvad de har faste udgifter på. Sådan at man 
ikke behøver igennem en ansøgningsproces hver gang man skal bruge penge til de 
faste udgifter. Bevillinger udløber, så man må ansøge på ny. 
Yousee-TV-pakken er budgetteret fordi det er et månedligt beløb.  
Relevant for udvalg der har faste udgifter fx hønseudvalg og cykeludvalg. 
Kassereren kunne godt tænke sig en fælles snak om det, til næste møde. 

Kassereren er gået i gang med en langIdsoversigt.  

Fremhævet de store indkøb over årene.  

Kassereren finder en måde at regnskabet op på hjemmesiden.  

Evt. kunne kassereren tage regnskabet med Il næste møde. Pga. lavt fremmøde.  

-En til en overensstemmelse med banken er fået på plads. 
 

2.  Forslag om vedtægtsændring. Se bilag 1. (Første afstemning) 
Opslag kun digitalt: Vi ændrer måden vi indkalder Il møde på, vi beholder opslag på 
dørene. Spare på papiret, mere miljøvenligt. Måske det kunne stå ét sted, evt. i vaskeriet.  
Der skal stemmes over to møder. Det var lidt vores opfaQelse at folk ikke læser opslagene 
der hænger i opgangene.  
Der skulle evt. stå på det laminerede skilt på dørene, at der kan læses info om dagsorden på 
Facebook og hjemmeside. Sådan at folk tydeligere ved hvor de kan læse info henne. 
 
Vi stemmer om at udsæQe forslaget om at ændre teksten Il vedtægterne, Il næste møde.  
Afstemning: 6 for 1 blank. Forslag vedtaget. 
 
Vedr. referater: 
Vi vil gerne ændre vedtægterne Il, at referat offentliggøres digitalt, FB siden og 
hjemmesiden. Samme argumenter som med dagsorden.  

            Afstemning: Alle 7 for. 

 



 
6. Nyt fra udvalgene /oversigt over udvalgene 

1. Tøjbytteudvalg-Ingen fremmødt 
2. Hønseudvalg- Ingen fremmødt 
3. Motionsudvalg -Ingen fremmødt 
4. Bytterumsudvalg- 
Fungerer godt med opsatte skilte. Giver folk et bedre overblik over hvor de skal sætte 
tingene henne. Ikke så rodet som det før har været. Dog er der mange bøger dernede. 
Virker ikke som at det er noget folk tager meget af. Der skal snakkes om internt i 
udvalget om hvornår der skal afholdes en ny oprydningsdag.  
5. Ladcykeludvalg -Ingen fremmødt 
6. Barudvalg: 

Barudvalget: Vi lukkede TV-udvalg, og fik søgt et TV-abonnement. Øl-bryg kommer snart op 
at køre igen. 
Bruger folk TV’et akIvt? Folk med børn har set noget TV. Man kommer automaIsk ind på 
kanalerne når man tænder TV’et. Dejligt nemt. 

7. Højbedsudvalg -Ingen fremmødt 
8. Værkstedsudvalg -Ingen fremmødt 
9. 11. salsudvalg: 

Der er søgt om 3 Ing denne her gang. De vil prøve at få området inddelt i zoner.  
De rydder med jævne mellemrum ud i legetøjet. De vil indkøbe baby legetøj i god kvalitet. 
Hvordan var det me en fælles arbejdsdag med maling osv.? 
Der er købt maling ind. Og de tænker at det skal være en hyggedag, med fælles maling og 
nogle snacks.  
Pga. graviditet i udvalget og andre Ing, fx at 11.sal bliver brugt så meget, er maleprojektet 
blevet udskudt lidt.  
Der kunne overvejes om vi kan få nogen udefra Il male. Til næste møde. De snakker om 
Ingene internt. 
Oplever I at legetøj bliver stjålet? Nej, men Ing bliver ødelagt.  

 
 
7. Indkomne forslag (Der er indkomne forslag for beløb i alt: 22.400 kr. På kontoen står 
61.331,55 kr (d. 20/05-24). 

 
a. 
Udvalg: 11 sals udvalg 
Ønsker at erhverve: Måtte til baby og småbørn 
Motivation: Planen er at lave et område til baby og småbørn på 11. sal og ønsker vi derfor 
at søge om en stor blød måtte at lægge babyerne og småbørnene på.  
Beløb i DKK: 1200 
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 kr.  
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: 11 sal 



Dato for erhvervelse/udførelse: Asap 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: 11 sal 
Dato for evt. opsætning/montering: Asap 
Kontaktperson ved behov for service: 11 sal 
Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: 11 sal 

Afstemning: Alle 7 for. Forslag vedtaget. 

 
 

b. 
Udvalg: 11 sals udvalg 
Ønsker at erhverve: Aktivitets legetøj til baby og småbørn 
Motivation: Der ønskes at købe forskellige legetøj til baby og småbørn, da alt legetøj der er 
på 11. sal i øjeblikket primært er til børn fra 2 års alderen og op. Vi ønsker at købe 
tumleting fra bobles, aktivitetsstativ samt legetøj fra genbrug.  
Beløb i DKK: 5000 kr 
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 kr 
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: 11 sal 
Dato for erhvervelse/udførelse: Asasp 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: 11 sal 
Dato for evt. opsætning/montering: Asap 
Kontaktperson ved behov for service: 11 sal 
Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: 11 sal 

Afstemning: Alle 7 for. Forslag vedtaget. 

 
c. 
Udvalg: 11 sal 
Ønsker at erhverve: Sanseting 
Motivation: Der ønskes at købe sanseting til børnene. Dette indebærer sansesten samt en 
sansegynge. 
Beløb i DKK: 3000 kr 
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 kr 
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: 11 sal 
Dato for erhvervelse/udførelse: Asap 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: 11 sal 
Dato for evt. opsætning/montering: Asap 
Kontaktperson ved behov for service: 11 sal 
Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: 11 sal 

Sansegynge, hænges op et sted hvor den ikke falder ned. Og man skal tage den ned e_er brug. Det 
skal være forældrenes ansvar.  

Hvor skal den opbevares? På hylderne hvor skummet ligger.  

Der kunne evt. laves en plan for hvordan Ingene skal lægges på plads.  

Afstemning: Alle 7 for. 



 
 

d. 
Udvalg: Pætur Ejdesgaard, Barudvalget 
Ønsker at erhverve: Indkøb til EM og OL 
Motivation: Man skal jo have noget kold at drikke i de varme sommerdage. 
Beløb i DKK: 10.000 kr 
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 kr 
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Barudvalget 
Dato for erhvervelse/udførelse: 1. juni  
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Barudvalget 
Dato for evt. opsætning/montering:  
Kontaktperson ved behov for service: Pætur Ejdesgaard 
Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: Barudvalget 

Barudvalget: Bar søger penge 10.000 Il øl, sodavand og snacks, Il EM i fodbold 

Opbevaring af alle Ing? i bar og lagerrum. Ideen er at vi har et lo_. Der er 3 måneders rum at 
bruge pengene i. 

Afstemning: 7 for og 1 blank- forslaget går igennem. 

 
e. 
Udvalg: Ida Bjerre 
Ønsker at erhverve: Jeg vil gerne købe en bændestabel, så os fra kollegiet kan lave bål på 
bålpladsen henover sommeren. 
Motivation: Den gamle brændestabel, som stod ved siden af pakkeboksen, er tom. 
Beløb i DKK: 3200 
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger:  
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Ida Bjerre 
Dato for erhvervelse/udførelse: 25/5 2024 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Får det leveret til "døren". Jeg tager selv imod 
det 
Dato for evt. opsætning/montering: 
Kontaktperson ved behov for service: Ida Bjerre 
Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: Ida Bjerre 

Afstemning: Alle 7 for.  

 
  
8. Evt. 

Diskussion om morgenmøde kontra a_enmøde. Hvad fungerer bedst? 
Kunne man overveje at lave en mindre kaffestaIon ude i gangen der.  

Der bliver snakket lidt frem og Ilbage om man evt. kunne få en elkedel deroppe. Kræver en del 
vedligeholdelse, med elkedel der ikke bliver aaalket. 



Man kan få de der automater med sodavand og is. Kan stå evt. i vaskerummet. Koster ikke noget at 
sæQe op.  

Hvis man er udenfor på udearealerne, og man er tørsIg eller gerne vil have en is. Kunne det være 
rart at slippe for at gå ned i Føtex.  

Der skal undersøges om det. Der kunne evt. laves et udvalg.  

Rannvá kigger på det sammen med BBS. 

 
9. Tak for i dag 
 


